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WOR-ROR.0003.154.2021 

 

 
Pani Anna Krakowska 
Radna Rady Miejskiej w Tarnowie 

 

 

W odpowiedzi na Pani wnioski zawarte w piśmie z dnia 2 listopada 2021 r., znak: 
KRM.0003.448.2021 informuję:   

   

 W sprawie dotyczącej podania informacji o stopniu finansowania ze środków budżetu 
państwa i bonie edukacyjnym w każdej tarnowskiej szkole i przedszkolu informuję, iż takie informacje 
są corocznie przekazywane do każdej jednostki oświatowej, dla której Gmina Miasta Tarnowa jest 
organem prowadzącym. Tak samo stanie się w roku 2022 – po zatwierdzeniu Budżetu Gminy na rok 
2022 - do każdej jednostki przekazany zostanie plan finansowy jej wydatków, dochodów jak również 
informacja o wysokości finansowego standardu A podziału subwencji oświatowej oraz wskaźnika 
korygującego Di zgodnie z otrzymaną przez Gminę Miasta Tarnowa metryczką oświatową na rok 
2022. 
Stopień pokrywania subwencją wydatków oświatowych do tej pory kształtował się następująco: 
Rok 2012 – 

wydatki oświatowe    = 242 078 426 
subwencja oświatowa = 179 310 240 subwencja pokrywała 74,07 % wydatków 

Rok 2013 – 
wydatki oświatowe    = 246 174 481 
subwencja oświatowa = 178 444 177 subwencja pokrywała 72,49 % wydatków 

Rok 2014 – 
wydatki oświatowe    = 245 873 680 
subwencja oświatowa = 174 504 617 subwencja pokrywała 70,97 % wydatków 

Rok 2015 – 
wydatki oświatowe    = 252 850 560 
subwencja oświatowa = 175 246 597 subwencja pokrywała 69,31 % wydatków 

Rok 2016 – 
wydatki oświatowe    = 258 282 147 
subwencja oświatowa = 180 009 379 subwencja pokrywała 69,69 % wydatków 

Rok 2017 – 
wydatki oświatowe    = 271 827 713 
subwencja oświatowa = 181 490 976 subwencja pokrywała 66,77 % wydatków 

Rok 2018 – 
wydatki oświatowe    = 292 691 279 
subwencja oświatowa  = 184 607 305 subwencja pokrywała 63,07 % wydatków 
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Rok 2019 – 

wydatki oświatowe    = 308 709 409 
subwencja oświatowa = 200 869 109 subwencja pokrywała 65,07 % wydatków 

Rok 2020 – 
wydatki oświatowe    = 319 155 873-część wydatków zablokowana przez COVID-19 
subwencja oświatowa = 212 536 139 subwencja pokrywała 66,69 % wydatków. 

 
W sprawie ograniczenia środków na nagrody dla nauczycieli w odniesieniu do szkolenia 

dyrektorów jednostek oświatowych w ramach doskonalenia zawodowego nauczycieli informuję, iż 
powyższe sprawy realizowane są z osobnych źródeł. Nagrody dla nauczycieli z okazji Dnia Edukacji 
Narodowej wydatkowane są z utworzonego przez gminę odpisu na ten cel w wysokości 1% 
zaplanowanych wynagrodzeń nauczycieli na dany rok. Środki te są w mojej dyspozycji oraz 
dyrektorów poszczególnych jednostek oświatowych. W ramach posiadanych środków finansowych 
przyznaję nagrody, o które wnioskują dyrektorzy szkół dla swoich pracowników. Wydział Edukacji 
Urzędu Miasta Tarnowa wnioskuje  o nagrody dla dyrektorów jednostek. Złożone wnioski są 
weryfikowane i opiniowane przez członków Komisji Oświaty Rady Miejskiej w Tarnowie. Pozytywnie 
zarekomendowane wnioski pozostają przedstawione do mojej akceptacji. W bieżącym roku wszystkie 
zarekomendowane wnioski o przyznanie nagrody zostały zaakceptowane i przyznane poszczególnym 
osobom. Łącznie przyznano 59 nagród w kwocie po 4.000 zł każda.  
Jeżeli chodzi o szkolenie dla dyrektorów/przedstawicieli jednostek oświatowych, dla których Gmina 
Miasta Tarnowa jest organem prowadzącym – to szkolenie to odbyło się w ramach środków 
przeznaczonych na dokształcanie i doskonalenie zawodowe nauczycieli. 
Gmina zobligowana jest do utworzenia odpisu na ten cel w każdym roku w wysokości 0,8 % 
zaplanowanych wynagrodzeń nauczycieli na dany rok. Prezydent w drodze zarządzenia podejmuje 
decyzję w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli na 
dany rok. 
Przeprowadzone szkolenie mieściło się w ramach podjętego zarządzenia nr 26/2021 z dnia  
27 stycznia 2021 r. i dotyczyło jednej z form doskonalenia wymienionych w art. 70a ust. 3a ustawy  
z dnia 26 stycznia 1982 r. – Karta Nauczyciela. Środki te nie mogą być wykorzystywane na inny cel niż 
określony w w/w dokumentach. 
Przedmiotowe szkolenie odbyło się w dniach 8,9,10 października w Niepołomicach, w salach 
szkoleniowych na terenie  hotelu NOVUM. Szkolenia zorganizowała firma CR Gama Sp. z o. o.  
z siedzibą w Bielsku-Białej, przy al. Armii Krajowej 220 w tematyce:  
- „Bezpieczeństwo w obiekcie szkoły w aspekcie pracy z młodzieżą”,  
- „Organizacja imprez i przeciwdziałanie zagrożeniu”  prowadził: nadkomisarz policji p. Dariusz 
Loranty – czołowy specjalista m.in.: z  zakresu negocjacji policyjnych, kryzysowych, terroru 
kryminalnego. 
- „Wprowadzenie do świata Compliance – główne założenia”   prowadził: p. Robert Słoniec – prawnik, 
Compliance Manager. 

Formuła kilkudniowego wyjazdowego szkolenia daje możliwość szczegółowego 
przepracowania konkretnych spraw i problemów jakie napotykają dyrektorzy w swojej pracy. 
Obecność wszystkich dyrektorów w jednym miejscu pozwala na wdrożenie dobrych praktyk oraz 
umożliwienie i wzmocnienie kontaktów interpersonalnych. 

Jeżeli chodzi o koszty tego szkolenia to wyniosło ono 865,00 zł od osoby za trzy pełne dni 
szkoleniowe obejmujące również dowóz, zakwaterowanie i wyżywienie jego uczestników. Biorąc pod 
uwagę obecne ceny rynkowe szkoleń (od 300-400 zł za szkolenie on-line w wymiarze 5-6 h) 
poniesione koszty szkolenia nie były bardzo wysokie. 
Biorąc pod uwagę wyniki ewaluacji szkolenia – staną się one dobrą praktyką na przyszłość. 
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W sprawie dotyczącej budowy krytego lodowiska informuję, że w ramach budowy Parku 

Wodnego w Mościcach planowane jest wybudowanie zadaszonego lodowiska/boiska o wymiarach 
płyty 20x40m. Zadaszenie o konstrukcji stalowej oparte będzie na żelbetowych słupach. W celu 
osłony przed nadmiernym nasłonecznieniem i wpływem wiatru od strony zachodniej i południowej 
przestrzenie między słupami zostaną wypełnione elementami osłonowymi. Nawierzchnię stanowić 
będzie trawa syntetyczna wys. 15 mm umożliwiająca grę w piłkę nożną i tenis ziemny. Na czas 
działalności lodowiska nawierzchnia trawiasta będzie mrożona. Lodowisko będzie zaopatrzone  
w oświetlenie i nagłośnienie. 

 
W sprawie dotyczącej udziału Pani Agnieszki Kawy  Zastępcy Prezydenta Miasta Tarnowa  

w spotkaniu z prezesem Unii Tarnów Żużlowej Sportowej Spółki Akcyjnej Krzysztofem Lechowiczem 
informuję, że dotyczyło ono: planów spółki, kondycji finansowej, szans sportowych oraz możliwości 
użytkowania stadionu. Efektem tych rozmów jest stan opisany powyżej.  

W sprawie dotyczącej własności Stadionu Miejskiego w Tarnowie – Mościcach informuję, że 

nieruchomość położona przy ul. Zbylitowskiej 3 w Tarnowie, oznaczona numerami działek 26/1 i 26/3 

w obrębie 192 o ogólnej powierzchni 4,5789 ha, zabudowana stadionem żużlowo - piłkarskim wraz  

z obiektami pomocniczymi, stanowi własność Gminy Miasta Tarnowa. Żużlowa Sportowa Spółka 

Akcyjna dysponuje nieruchomością na podstawie umowy dzierżawy zawartej w dniu 10.01.2005 r., 

która została przedłużona kolejnymi aneksami do dnia 30.09.2021 r.  Wyraziłem zgodę na 

przedłużenie umowy dzierżawy na kolejny rok. Po dopełnieniu formalności związanych z podaniem 

do publicznej wiadomości informacji o przeznaczeniu nieruchomości do wydzierżawienia, z Żużlową 

Sportową Spółką Akcyjną zostanie zawarty kolejny aneks. 

 

W sprawie zgłoszenia do Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg Samorządowych  ulicy 

Pasterskiej informuję, że wniosek o dofinansowanie realizacji zadania inwestycyjnego dot. budowy 

drogi gminnej na ul. Pasterskiej został złożony do Małopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Krakowie 

w dniu 25 sierpnia br. i jest on przedmiotem oceny formalnej i merytorycznej. Gmina Miasta Tarnowa 

posiada pełną dokumentację techniczną oraz niezbędne pozwolenie na budowę (decyzja ZRID). 

W oparciu o dotychczasową praktykę rozstrzygnięcia w tym naborze wniosków do RzFRD należy 

spodziewać się dopiero w 2022 r. Po opublikowaniu listy rankingowej projektów, podpisanej przez 

Premiera w sytuacji otrzymania wnioskowanego dofinansowania będzie można wdrożyć procedurę 

przetargową, dla wyłonienia wykonawcy zadania. Jeśli Gmina Miasta Tarnowa otrzyma spodziewane 

dofinansowanie realizacja tego zadania powinna zakończyć się w 2023 r.  

 
W sprawie dotyczącej nieodpłatnego przekazania przez Nadleśnictwo Gromnik sadzonek 

drzew informuję, że w związku z przebudową ul. Pasterskiej i konieczną wycinką drzew z Lasu 
Sośnina, które rosną wzdłuż jezdni, Nadleśnictwo Gromnik zobowiązało się przekazać dla miasta 
Tarnowa około 100 szt. sadzonek drzew leśnych, aby choć częściowo zrekompensować usuwanie 
starych drzew. Nadleśnictwo proponuje rośliny wysokości około 100 cm z gatunku: lipa, brzoza, klon 
jawor. Nie są to duże sadzonki, jakie stosowane są do nasadzeń na terenach miejskich (parki, skwery, 
zieleń przyuliczna), dlatego poszukiwana jest odpowiednia działka (10 -15 a), którą można 
przeznaczyć pod tego typu zadrzewienie. 
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